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В рамках настоящей статьи рассматривается влияние теории эволюции на политико-право-
вые концепции утилитаризма. Проведен анализ эволюционного обоснования концепций утилитариз-
ма. Выявлено влияние эволюционного утилитаризма на определенные направления политико-право-
вой мысли. Особое внимание уделено утилитаризму в политико-правовых взглядах Г. Спенсера как 
одного из основоположников эволюционизма и социал-дарвинизма.
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Th is article considers the infl uence of the theory of evolution on the political and legal theory of utili-
tarianism. Th e author realized an analysis of the evolutionary justifi cation of the theory of utilitarianism. 
Also, the author has revealed the infl uence of evolutionary utilitarianism on some law schools. In addition, 
the author focuses on utilitarianism in the political and legal views of H. Spencer, as one of the founders of 
evolutionism and social Darwinism.
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